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Protokoll styrelsemöte
Datum: 25/8/2022

Plats: Kåris; Skolgatan 2, Teams

Närvarande: Pontus Dahlén, Axel Hartig, My Flodin, Nohmi Reimegård, Agnes Engström,

Sixten Lennmyr

Dagordning:

1.) Mötets öppnande av ordförande

2.) Val av mötesordförande

3.) Val av mötessekreterare

4.) Val av mötesjusterare

5.) Fastställande av dagordningen

6.) Fastställande av gästernas närvarorätt och yttranderätt

7.) Arbetsordning

8.) Hur mår du runda

9.) Something fun

10.) Etablera deadstop

11.) Genomgång av “To Do List”

12.) Förra mötets protokoll (tilläggning till handlingarna)

13.) Utvärdering

14.) Pågående projekt

15.) Presidium punkter

16.) Ekonomisk check

17.) Externa mötes genomgång

18.) Uppföljning av utskott denna vecka

Mötes specifika punkter

- Utskottsmässa

- Bankkort

- Stormöte

- Öppet möte

- eBas - Protokoll, poster och elever

- Beslutande av regelbunden mötesdag
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- Somarrohänget

- Föreningspresentation och mässa

Ajournerade punkter

Övriga punkter

Inför nästa möte- tid etc

_______________________________________________________________

§1 Mötets öppnande

Styrelsens vice ordförande Pontus Dahlén förklarar mötet öppnat

§2. Val av mötesordförande

Styrelsen beslutar

att välja Pontus Dahlén till mötesordförande

§3. Val av mötessekreterare

Styrelsen beslutar

att välja My Flodin till mötessekreterare

§4. Val av justerare

Styrelsen beslutar

att välja Nohmi Reimegård och Agnes Engström till justerare

§5. Fastställande av dagordningen (Beslutspunkt)

Genomgång av den föreslagna dagordningen. Synpunkter ges.

Styrelsen beslutar

att anta den föreslagna dagordningen som dagordning för styrelsemötet
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§6. Faställande av gästernas närvarorätt och yttranderätt

Agnes yrkar

att vi ger närvarorätt och yttranderätt i de frågor som berör Sixten Lennmyr

Mötet beslutar

att yrkandet finner bifall

§7. Arbetsordning

§8. Hur mår du -runda

Svaren utelämnas ur mötesprotokollet.

§9. Something fun (Informationspunkt)

§10. Etablera deadstop (Informationspunkt)

Pontus yrkar

att vi sätter deadstop kl 19:00

Mötet beslutar

att yrkandet finner bifall

§11. Genomgång av to do list (Beslutspunkt)

§12. Förra mötets protokoll

Genomgång av förra mötets protokoll. Synpunkter ges.

Styrelsen beslutar

att inte lägga protokollet till handlingarna
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§13. Utvärderingar (Informationspunkt)

Det behöver skrivas en utvärdering på Kårlek. Pontus tar på sig att göra detta.

§14. Pågående projekt (Informations och beslutspunkt)

Sommarrohänget planeras
Klirr i Kassan fortsätter som vanligt
Insparken för årskurs ett planeras

Kryssning

Big Day på Flustret

§15. Presidium punkter (Informationspunkt)

Sekretessbelagd punkt.

§16. Ekonomisk check

Sekretessbelagd punkt.

§17. Externa möten (Informationspunkt)

Agnes har haft ett möte angående kryssningen. Den 6:e september kommer biljettsläpp att hållas.

Tanken är att alla Uppsalas skolor ska vara med. Medlemmar i respektive elevkårer kommer att få

100kr rabatt. Antingen kommer kryssningen att hållas 13-15 januari eller 27-29 januari.

Sixten Lennmyr ser en problematik angående en benämning på kontraktet där det står

“elevkåren” på xxx skolan. Vilket inte är ett juridiskt namn och då skulle kunna skapa

problematik eftersom den firman inte existerar. Sixten och Agnes kollar upp detta med ansvarig

för att kontraktet ska bli juridiskt korrekt.

Agnes har även haft ett möte med Katedralskolans samhällskunskapslärare angående

debatten och skolvalet den 7/9.

Pontus har fotograferat den nya och gamla kattekatten enligt avtal.
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§18. Uppföljning av utskott denna vecka (Informationspunkt)

Axel undrar om Kårlek ska ha enkortare utvärdering från alla utskottsordförandens sida. Han

skriver ihop ett formulär där de lite kort kan utvärdera.

Alla utskotten har nu en vice ordförande.

Service: Höstkollektionen

Aktis: Aktis ordförande har en tanke om en rapport för varje vecka där de utvärderar

utskottet istället för en månadsrapport där de utvärderar. Axel pratar med henne om detta och

ser vad som går att göra.

Påverkan: Arbetar på med ett datum för nästa utbildningsråd

PR: Fortsätter som vanligt.

Kulturella: Idéer för spirit week ska börja spånas på

Miljö: Inget nytt

§.. Här lägger vi in alla punkter specifika till detta möte, samt vilka beslut som

görs angående dessa punkter. (Informationspunkt)

- Utskottsmässa

Vi behöver boka in ett datum för nästa utskottsmässa. Tanken är att utskottsmässan ska falla

efter föreningsmässan. Förslagsvis 5/10

Pontus yrkar

att vi verkar för att utskottsmässan infaller 5/10

Mötet beslutar

att yrkandet finner bifall

- Bankkort

Pontus föreslår att vi beställer bankkort så att vi slipper ligga ute med personliga pengar.

Pontus yrkar

att vi beställer bankkort till elevkåren

Mötet beslutar

att yrkandet finner bifall

- Stormöte

Vi måste ha ett stormöte i september eller oktober. Förslagsvis sätter vi stormötet 28/9.

Pontus yrkar

att vi verkar för att sätta stormötet den 28/9
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Mötet beslutar

att yrkandet finner bifall

- Öppet möte

Vi ska hålla ett öppet styrelsemöte för alla medlemmar. Förslagsvis att vi sätter detta 14/9

Pontus yrkar

att vi sätter kårens öppna styrelsemöte 14/9

Mötet beslutar

att yrkandet finner bifall

- eBas - Protokoll, poster och elever

På eBas står det att ett årsmötesprotokoll är underkänt. Detta behöver kompletteras. Agnes tar

på sig att komplettera detta.

Pontus kollar upp exakt elevantal med rektorn för att antalet ska stå rätt i eBas.

- Beslutande av regelbunden mötesdag

Förslagsvis sätter vi den regelbundna mötestiden på torsdagar kl 17:00. Vilket låter bra.

- Somarrohänget

Tanken är att vi kör Sommarrohänget samma tid och plats som förra året. Vi köper in mer pizza

än fjol, både glutenfri och vegansk. Respektive skolor tar med sig högtalare, fotbollar, kubbspel,

brännboll. 31/8.

Pontus yrkar

att vi sätter Sommarrohänget 31/8 kl: 18:00

Mötet beslutar

att yrkandet finner bifall

- Föreningspresentation och mässa

Agnes yrkar

att vi sätter föreningsmässan 21/9

Mötet beslutar

att yrkandet finner bifall

§... Ajournerade punkter (Informationspunkt)

§... Övriga punkter (Informationspunkt)

Musikalen
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Agnes yrkar

att vi hjälper Kattemusikalen med marknadsföring genom ett Instagraminlägg

Mötet beslutar

att yrkandet finner bifall

§... Inför nästa möte

Vi beslutar

att nästa möte är 20XX-XX-XX klockan XX:XX

§...  Mötets avslutande

Mötets ordförande Pontus Dahlén förklarar mötet avslutat

Sekreterare:



Verksamhetsåret 2022/2023                                                                                                                     

Justerare nr 1:

Justerare nr 2:

Styrelsen:

Ordförande; Agnes Engström

Vice ordförande; Pontus Dahlén

Ekonomiansvarig; Veronica Dayaney

Utskottsansvarig; Axel Hartig

Föreningsansvarig; Alice Vaara

Medlemsansvarig; Nohmi Reimegård

Administrativ chef: My Flodin


